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Geen Antenne verrommeling in Zwolse openbare ruimte

Op 15 juli 2019 heeft het Ministerie van Economische Zaken en Klimaat een 
wijziging van de Telecommunicatiewet aangekondigd. Het doel van de 
wijziging is implementatie van de Europese Telecomcode richtlijn 
2018/1972 van 11 december 2018. De verwachting is dat de aankomende 
uitrol van de nieuwe mobiele communicatietechnologieën 5G, die fors sneller en betrouwbaarder is, 
fors meer antennepunten vraagt. Daarvoor wordt een significante inspanning van de lokale 
overheden verwacht. Met het wetvoorstel worden lokale overheden verplicht om hun publieke 
infrastructuur (waaronder lichtmasten, verkeersregelinstallaties, bushokjes) en andere objecten zoals 
publieke gebouwen beschikbaar te stellen voor zendapparatuur zoals antennes, en bijbehorende 
connectiviteitsinfrastructuur.

Het CDA Zwolle onderstreept het belang van hoogwaardige, toegankelijke digitale connectiviteit voor 
de samenleving en economische ontwikkeling voor bedrijven in de stad en voor bedrijven en boeren 
in ons waardevolle buitengebied. We denken bijvoorbeeld aan Smart Industry, e-Health en Smart 
Mobility. Het CDA Zwolle ontvangt van inwoners van onze stad echter ook regelmatig zorgelijke 
berichten en ziet net als deze inwoners de risico’s rondom mogelijke milieueffecten van straling en 
de invloed daarvan op de gezondheid van mensen. 

Het huidige wetsvoorstel en de bestaande regelgeving bieden hier onvoldoende instrumenten voor. 
Er zijn bijvoorbeeld geen mechanismen om de inwoners te betrekken bij de inrichting van de nieuwe 
infrastructuur, geen duidelijke communicatieaanpak en geen maatregelen om het stralingsniveau in 
de gaten te houden. De leefbaarheid in onze stad staat onder druk. 

Uiterlijk 8 september 2019 kunnen aan het ministerie van Economische Zaken en Klimaat reacties 
gegeven worden op het wetsvoorstel. 

Vragen aan het college:

1. Is het College bekend met deze wijziging van de Telecommunicatiewet? 
2. Op welke wijze is het College zich in het algemeen aan het voorbereiden op de komst van 5G 

met haar voor-en nadelen?
a. Is zij pilotgemeente of wil zij dit worden? 

Een forse toename van het aantal antennes in de openbare ruimte, zoals op lichtmasten, is niet te 
vermijden wanneer de wijziging onderdeel van de wet wordt. Naast antennekasten in diverse 
verschijningsvormen met verrommeling tot gevolg, heeft het college geen invloed meer op het 
plaatsen van tot 7 meter hoge antennemasten die zonder vergunning kunnen worden geplaatst in de 
openbare ruimte. Daarnaast nemen de administratieve lasten toe, terwijl daar geen middelen 
tegenover staan. 

3. Wat vind het College van de voorgestelde wijziging en haar effect op de openbare ruimte? 
4. Heeft het college een reactie op het wetsvoorstel gereed? 

a. Zo ja, kan de gemeenteraad dat toegestuurd krijgen?
5. Zo nee, is het college van plan deze week een reactie op te stellen en in te sturen? 
6. Hoe denkt het college over de financiële lastenverzwaring en wil zij daarmee omgaan? 
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